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Abstract (en)
[origin: US2016109108A1] A lighting module, in particular for illumination and/or signaling, comprising a heatsink on which is mounted a light
emitting diode comprising a central axis (xx′), the heatsink comprising a body of which a front face is maintained in abutment against a rear face
of the diode, the body comprising at least one orifice passing through the body and opening out on its front face through which pass one or more
connection pins extending from the rear face of the diode. The central axis (xx′) of the diode does not pass via an orifice passing through the body
and through which a connection pin extends.

Abstract (fr)
Module lumineux (50), notamment d'éclairage et/ou de signalisation, comprenant un dissipateur thermique (20) sur lequel est montée une diode
lumineuse (40) comportant un axe central (xx'), le dissipateur thermique (20) comprenant un corps (24) dont une face (21) avant est maintenue en
appui contre une face arrière (42) de la diode (40), le corps (24) comportant au moins un orifice (23) traversant ledit corps (24) et débouchant sur sa
face avant (21) au travers duquel passent une ou plusieurs broches de connexion (41) s'étendant depuis la face arrière (42) de la diode (40). L'axe
central de la diode (xx') ne passe pas par un orifice (23) traversant le corps (24) et au travers duquel s'étend une broche de connexion (41).
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